
Update Krophollerwarmtenet - sept 2024 

van bewoners van de Krophollerdriehoek, 
voor bewoners van de Krophollerdriehoek

met:⊳ uitnodiging 2de bewonersavond 30 september⊳ eerste uitkomsten bewoners enquête ⊳ En hoe gaan jullie om met aanbiedingen van 

leveranciers??

Wie wij zijn?
Je buren. Een groep bewoners uit de Kropholler-

driehoek (driehoek Lorentzkade, Zeemanlaan en 

Lammenschans).

Lotje Meijknecht (LK13), Rald Schalkwijk (LK16), Laura 

van Erkel (LSW 20), Maaike Ressing (LSW 62), Frank 

Steenkamp (LSW34), Gijs de Kok (LSW18), Jan Kijne

(LSW 58), met hulp van Energiek Leiden

info krophot@gmail.com

Onze doelstelling
Wij willen graag de mogelijkheden van duurzame 

warmte en energie onderzoeken, voor iedereen in de 

Krophollerdriehoek. 

Dus uitzoeken wat we samen kunnen organiseren of 

afspreken met instanties; wat we vrijwillig en 

gezamenlijk kunnen inkopen; en wat we zouden 

kunnen realiseren in de vorm bijvoorbeeld een 

gedeeld warmtenet…

Dit alles om onze woningen op een haalbare manier 

te verduurzamen, zonder de monumentale status aan 

te tasten en zonder dat iedereen alles zelf hoeft uit te 

zoeken.



Hoe gaan jullie om met leveranciers?
Regelmatig komen aanbiedingen voor zonnecollectoren en nu 
komen daar thuisbatterijen voorbij. Wij kunnen nu nog niet 
aangeven of we dit wel of niet als collectief kunnen oplossen. 
We kunnen er nu alleen twee dingen over meegeven:
- Thuisbatterijen ontwikkelen zich nog erg hard. Individueel 

is nog niet erg rendabel, collectief lijkt het het eerder 
rendabel (en duurzamer) te worden.

- Er zijn mogelijke tussenoplossingen als we doorgaan met 
het warmtenet en er gaat ondertussen toch een CV ketel 
bij iemand kapot. Meer op de bewonersavond.

UITNODIGING
Met wat meer onderzoek van ons en de uitkomsten van de 
enquête, kunnen we beter inschatten wat onze opties zijn. 
Maar niet zonder overleg! Daarom een tweede bewoners-
avond op maandag 30 september, om 8 uur in het 
patronaatsgebouw links naast de kerk, om te bespreken:
• Interessante uitkomsten van de enquête
• Wat willen we als bewoners qua isolatiemaatregelen, 

vergunningen of mogelijk warmtenet?
• Hoe om te gaan met investeringen die nu moeten, 

bijvoorbeeld als je CV ketel stuk gaat.
• De volgende stappen die we als groep kunnen we zetten

Uitkomsten bewoners enquête
Heel hartelijk dank voor alle ingevulde enquêtes!!! 
We hebben al bijna 60% van de enquêtes ingevuld ontvangen. 
En dat is een heel mooi resultaat, daarmee kunnen we stappen 
gaan zetten om bijv. subsidie aan te vragen voor onafhankelijk 
onderzoek. Hoe meer inzicht hoe beter. 
Nog niet aan invullen toegekomen, maar wil je wel meedoen 
met de enquête? We ontvangen ze nog steeds heel graag.
Voor nu een paar interessante gegevens uit de enquête:

Hier gaan we uitgebreid op in tijdens de 2de bewonersavond. 
Ook proberen we te regelen dat we voor iedere ingevulde 
enquête een specifieke terugkoppeling op verbruik kunnen 
geven, een soort benchmark voor de buurt. 
Wil je helpen of op de hoogte blijven of een nieuw enquête 
formulier ontvangen? Mail dan naar krophot@gmail.com
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